

特惠利率汽車貸款
Preferential Interest Rate Vehicle Loan
助您輕鬆成為車主
Drive Your Dream Car with Our Vehicle Financing Package



貸款額高達車價之 **90%**
Financing up to of Purchase Price

特惠利率
Preferential Interest Rate

還款期長達 **60** 個月
Repayment Tenor up to Months

 **大眾銀行(香港)**
PUBLIC BANK (HONG KONG)

www.publicbank.com.hk

汽車貸款申請專線

2541 9221

註：
Remarks:

1. 車價包括汽車現金價、保險、配件、登記費及牌照費。
Purchase price includes cash price of the vehicle, insurance, accessories, registration fee and licence fee.
2. 適用於新或易手私家車及商用車輛之申請。
Applicable to new or second-hand private vehicles and commercial vehicles.
3. 大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)將視乎申請人之信貸評估而審批最終批核的貸款額及貸款利率。有關貸款額及其他條款及細則，則以客戶所簽署的貸款文件為準，本行保留批核有關貸款申請的最終決定權。
The final approved loan amount and interest rate are subject to the result of the applicant's credit assessment by Public Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank"). The loan amount and other terms and conditions of the loan(s) are subject to the terms and conditions as set out in the relevant loan documents to be signed by the customer, the Bank reserves the right to approve the loan application at its decision.
4. 上述優惠受條款及細則約束，詳情請向本行職員查詢。本行有權隨時修訂、暫停或終止本推廣及更改其條款及細則，而毋須另行通知。如有任何爭議，本行保留最終決定權。若中、英文版本有歧異，概以英文版本為準。
The above promotion is subject to terms and conditions. For details, please contact the Bank's staff. The Bank reserves the right to modify, suspend or terminate the above promotion and to amend the terms and conditions at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of the Bank shall be final and conclusive. In case of discrepancy between the English and Chinese versions, the English version shall always prevail.

借定唔借？還得到先好借！

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

由大眾銀行(香港)有限公司刊發
Issued by Public Bank (Hong Kong) Limited

 **大眾銀行(香港)**
PUBLIC BANK (HONG KONG)

www.publicbank.com.hk

Vehicle Financing
Application Hotline

2541 9221